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Skolebestyrelsesmøde torsdag d. 8. april 17.30 – 19.00 
Vi går til Multisalen til Dialogmøde efterfølgende.  
 
Tilstede: Flemming Overgaard, Signe K. Dupont, Christina H. Kruse, Nathalie Kajberg, Maja Mandix, 
Niels F. Jensen, Anne Julie Hasle Østergaard, Michael Jensen og Søren Schlüter 
 
Elevrepræsentanter: Casper og Klara 
 
Menu: Sandwich fra Meny  
 
Afbud: Annette Rendbo Larsen 
 
Referent: 

65 – 24/25  Godkendelse af dagsorden. 

 

66 – 24/25  Referat godkendt. 

67 – 24/25  Formanden har ordet 

 Skolen har ordet, ved: 

 Niels – repræsentant for lærere: 
Skoleårets forberedelsen har fyldt, dejligt at vi bliver inddraget i processen med 
at gå fra 3 til 2 afdelinger - indtil videre har processen været rigtig god.  

 Skoleledelse. 

 Skoleårets forberedelse –og at få nye teams sat godt i søen. 

 Information til forældre omkring ændret struktur kommer i uge 17. Sendes inde 
da til bestyrelsen.  

 Det har vores opmærksomhed at sørge for at ”ingen opgaver” glemmes nu hvor 
Catja er på Nordfynsskolen.  
MJ orienterede omkring valgfag og at processen er i fuld gang.  

 Elevråd  
SS kom med en tilbagemelding omkring vandautomaten, som er i stykker og 
derfor ikke funktionel. Der kommer en ny efter sommerferien til udskolingen.  

68 – 24/25 ”En sammenhængende skole fra 0.- til 9. årgang”. Information til forældre kommer ud i 
uge 17. (orientering 10 min) 

Det har vores – dvs. alles- opmærksomhed at få nye teams og nye 

samarbejdsrelationer sat godt i gang, og i dag har vi haft første indledende møde 

omkring opgaver for næste skoleår. Det er en spændende proces, og mange byder ind 

med gode ideer.  

Pt. er vi i gang med indretningen af ”personalebygningen”. Fokus på færre skift for 

eleverne. Personalet skal have bedre muligheder for at arbejde sammen.  
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69 – 24/25 Reduktion af skoledagens længde. Info og opfølgning på sidste møde. (5 min) 
Disse tal er minimums ugentlig lektionstal pr. årgang: 

0. årgang: 20 (2024/25: 30+tjek-ind) 
1. årgang: 23 (2024/25: 31+tjek-ind) 
2. årgang: 25 (2024/25: 31+tjek-ind) 
3. årgang: 27 (2024/25: 31+tjek-ind) 
4. årgang: 28 (2024/25: 31+tjek-ind) 
5. årgang: 30(2024/25: 31+tjek-ind) 
6. årgang: 31(2024/25: 31+tjek-ind) 
7. årgang: 30(2024/25: 31+tjek-ind) 
8. årgang: 33(2024/25: 33+tjek-ind) 
9. årgang: 30(2024/25: 33+tjek-ind) 

SS gennemgik timeplanen. Se referatet fra sidste møde. Det har været et ønske fra 
flere forældre, at forkorte skoledagen. Der er forskellige fortolkninger af muligheden 
for at forkorte skoledagen på de nordfynske skoler.  

70 -24/25 Info om Juniormesterlære på Bogense Skole. (info og spørgsmål 10 min) 

Vi har infomøde omkring Juniormesterlæren d. 22. april. Juniormester eleverne vil have 
nogen fordybelsesdage sammen med deres stamhold, være i praktik i to dage, og have 
to dage med dansk og matematik på skolen. Vil afventer hvor mange elever der er i til-
buddet til efter mødet.  

71 – 24/25 

 

Skolemad. Bogense Skole kan ansøge om at blive forsøgsskole med skolemad – se ved-
hæftede bilag. Ønsker vi at ansøge om at deltage i lodtrækningen om at blive en del 
heraf? Ansøgning er senest d. 2. maj. (debat- diskussion- beslutning – det tager den tid 
det tager.) 

Bestyrelsen bakker op omkring ansøgeingen, så Bogense Skole kan blive forsøgsskole 
med skolemad.  
Vi tænker at det skal være et tilbud for skolens ældste elever.  

Spise pause 

72 – 24/25 Strategiske overvejelser for Bogense Skole. (info og spørgsmål- 15 min) 

Vi er i gang med at tænke følgende tanker om skolens fremtid; 
- Mulig Outdoorlinje for udskolingen fra august 2026.  
- ”Vores sted” og etablering af læringsområde ved Medborgerhuset. Vi har sendt 

en ansøgning afsted i samarbejde med Nordfynsskolen, Frivilligcenter Nordfyn 
og Ung Nordfyn.  

- ”At gå fra klasser til hold i indskolingen”- for at se på barnets læringszone i stedet 
for cpr. nr  

73 -24/25 Kommende evaluering af tildelingsmodel. Vi vil i løbet af efteråret blive bedt om at eva-
luere tildelingsmodellen. Debat  

Pkt. udsat.  

74- 24/25 Lejrskoler på Bogense Skole. Bogense Skole har lejrskoler tre gange på et skoleforløb. 
Det er en ressourcekrævende aktivitet. Ønsker vi fortsat denne prioritering? 
 
3. årgang kræver 200 undervisningstimer (40 pr deltager- 2½ dag) 
6. årgang kræver 280 undervisningstimer (56 pr. deltager – 5 dage) 
9. årgang kræver 224 undervisningstimer (56 pr deltager - 5 dage) 
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Sammenlagt koster de tre lejrskoler knap én lærerstilling. (Debat - 20 min)) 

Skolebestyrelsen bakker op om at der skal være lejrskoler på Bogense Skole.  
Indskolingen oplever pt. at det er kan være virkelig hårdt arbejde at være afsted på 3. 
årgang, derfor overvejes det at rykke turen til 4. årgang. 
 Hvis vi skal rykke det, kræver det en principændring og en inddragelse af skolens pæ-
dagogiske personale.  

75- 24/25 Arbejde med elevtrivsel – ”Støtte og inspiration.” 

Der bliver i kommende år en arbejdsgruppe som har fokus på ”elevtrivselsfremmende 
aktiviteter og indsatser”.  

76- 24/25 Evt.  
Elever på Bogense Skole d. 1. april 2025: 425 (Status quo) 
Valgfag på tværs af skoler.  
Se ovenfor.  
- Et ønske om en mere ensartet årsplan på alle årgange.  

 

Punkter til 

næste 

møde 

Mandag d. 12. maj kl. 17.30-19.30. 
Mødet rykkes til d. 13. maj kl. 17.30-19.30 

• Principper og tilsyn- princip for ”Skole- hjem samtaler”, ”lejrskoler”  
• Fast punkt: Trivselsmåling- Støtte og inspiration- Hvad har vi gjort af konkrete 

tiltag? 
• APV 
• Kvalitetsrapport 
• Rundrigning til forældre som har meldt deres børn ud af Bogense Skole.  
• ”En sammenhængende skole fra 0.- 9. klasse”. 

 

 

 


